

慈善獎券

CHARITY RAFFLE 2025

必須出示現金券正本，不接受截圖或影印本
Users must present the original cash coupon upon usage;
Screenshots or photocopies are not accepted

* 如中、英文兩個版本有任何不相符之處，將以中文版本為準

* If there is any inconsistency between these two versions, the Chinese version shall prevail

於Bauhaus門市購物即可作\$50現金使用

To enjoy a \$50 cash coupon upon any purchase at Bauhaus's retail stores

- 不可與其他優惠同時使用
- 優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
- 如有任何爭議，Bauhaus保留行使此優惠之最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月19日
- This cash coupon cannot be used in conjunction with other offers
- This cash coupon cannot be exchanged for cash, cash coupons or other goods and are non-refundable
- Bauhaus reserves the right to make the final decision in case of dispute
- Valid from 19 Oct 2025 to 19 Jan 2026

於Cherry專門店購買正價貨品滿\$300即減\$30

To enjoy \$30 off upon purchase of \$300 at the Showrooms of Cherry

- 優惠只適用於Cherry床上用品專門店
- 不適用於推廣優惠特價、清貨開倉價及指定貨品
- 不可與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，Cherry床上用品專門店保留最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月19日
- This offer is only applicable to Cherry Showrooms
- This offer is not applicable to promotional special price, clearance price and designated items
- This offer cannot be used in conjunction with other offers
- In case of any dispute, Cherry reserves the right to all final decisions
- Valid from 19 Oct 2025 to 19 Jan 2026

於Amaroni's堂食惠顧正價主餐牌滿HK\$600或以上（加一服務費前計）

送卡邦尼意粉一份（價值: HK\$148）

To enjoy a complimentary Spaghetti Carbonara (value: HK\$148) upon dine-in at Amaroni's spending over \$600 or above (before 10% service charge) on regular-priced à la carte menu

- 每種或每消費單只限使用此券一張，同樓惠顧不設分單或分樓
- 此券不可與其他折扣及優惠同時使用，亦不可作退款或兌換現金及不設找續
- 此券一經使用即告無效，螢幕截圖或影印本恕不接受
- 此券如有遺失、損毀、遭塗改或模糊不清，即告無效，亦不會獲補發
- 另加收一服務費，並以原價計算
- 此券內容如有任何更改恕不另行通知
- 如有任何爭議，Amaroni's保留此券之最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月18日（不適用於日子：2025年12月19日至2026年1月1日）
- This coupon can only be used once per table or per bill. Split of bill is not accepted
- This coupon cannot be used in conjunction with other discounts and offers. This coupon cannot be refunded or exchanged for cash. No change shall be provided
- This coupon shall become invalid after used. Screenshots or photocopies shall not be accepted
- A 10% service charge will be added, calculated based on the original price
- This coupon shall not be re-issued and/or shall become invalid if it is lost, damaged or altered
- The restaurant reserves the right to make changes to this coupon offer without prior notice
- Amaroni's reserves the right to a final decision in case of dispute
- Valid from 19 Oct 2025 to 18 Jan 2026 (blackout date: 19 Dec 2025 to 1 Jan 2026)

到蛋撻王購買任何撻類產品可享買3送1優惠（逢星期五不適用）

To enjoy Buy 3 Get 1 Free in Any Tart items at King Bakery (except Friday)

- 適用於指定蛋撻王旗下品牌及分店（機場、港鐵站、共食薈觀塘道分店除外）
- 折扣優惠將以價格較低的產品作計算
- 不可與其他折扣、推廣或優惠同時使用
- 不適用於任何外賣自取及外賣美食速遞平台
- 本券不可兌換現金，每次惠顧只限使用一張
- 請於付款前出示本券
- 本券將於使用後被收回，任何經塗改、損毀、螢幕截圖或影印本恕不接受
- 如有任何爭議，蛋撻王保留最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月18日，星期五除外
- This coupon is applicable to be used at all branches of King Bakery in Hong Kong (except Hong Kong International Airport, MTR station and CO EAT SPACE (Kwun Tong Road) branches)
- Discount applies on the lower-priced item
- This coupon cannot be used in conjunction with any other discounts, promotional or special offers
- This coupon is not valid for any Order & Pick-up or Online Order-to-delivery Platforms
- This coupon cannot be redeemed for cash. Only one coupon can be used per purchase
- Kindly present this coupon before proceeding with the transaction
- This coupon must be surrendered for use; damaged, defaced, screenshot or photocopied will not be accepted
- In the event of any disputes, King Bakery reserves the right to the final decision
- Valid from 19 Oct 2025 to 18 Jan 2026, except Friday

到HAPPY WALKING 步•足•履分店購物滿港幣\$300即可作\$50現金使用

To receive \$50 off with a minimum purchase of HK\$300 at HAPPY WALKING

- 優惠只適用於正價貨品（公價或特價貨品除外）
- 此券不可與其他折扣優惠同時使用，每次只可使用乙張
- 請於付款前出示此優惠券
- 此券不可兌換現金
- 如有任何爭議，Happy Walking 步足履保留最終決定權
- 步足履客戶服務熱線: 6539 9577
- 網址: www.happywalking.com.hk
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月20日
- The discount applies only to regular-priced items (excluding public price or sale items)
- This cash coupon cannot be used in conjunction with other discounts or promotions; only one cash coupon may be used per transaction
- Please present this cash coupon before payment
- This cash coupon cannot be exchanged for cash
- In case of any disputes, Happy Walking reserves the right to the final decision
- Happy Walking Hotline: 6539 9577
- Website: www.happywalking.com.hk
- Valid from 19 Oct 2025 to 20 Jan 2026

於香港仔南記粉麵惠顧正價粉麵一碗滿\$46或以上（以每張單計算），

可免費獲贈細豆漿 或 汽水乙杯

To get a free small soy milk or soft drink upon purchase of one bowl of original-priced noodle at \$46 or above (per invoice) at Hong Kong Nam Kee Noodle

- 全線分店適用
- 請於落單前必須出示此券，螢幕截圖或影印本恕不接受
- 此券只可使用一次，每次限用一張
- 只限堂食及外賣自取
- 不適用於網上落單、電話外賣、外送服務
- 不適用於購買任何套餐、外賣生料食品或辣椒醬
- 不可退款、兌換現金、與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，香港仔南記粉麵保留最終決定權
- 網址: www.namkee.hk
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月19日
- Applicable to all stores
- Please present the cash coupon before your order. A screenshot or photocopy is not accepted
- Only one cash coupon can be used in each transaction. The cash coupon can only be redeemed once
- Applicable only to dine in and takeaway
- The cash coupon is not applicable for online order, phone-in takeaway service, food delivery service
- The cash coupon cannot be used in conjunction with purchasing any set combo, raw food takeaway and chili paste
- The cash coupon cannot be refunded, exchanged or used in conjunction with other promotions
- Hong Kong Nam Kee Noodle reserves the right to all final decisions
- Website: www.namkee.hk
- Valid from 19 Oct 2025 to 19 Jan 2026

現金券詳情

TERMS AND CONDITIONS

of CASH COUPON, CHARITY RAFFLE 2025

bauhaus



到鯉魚門紹香園全線實體分店選購任何產品滿\$50即可作\$5現金使用

To enjoy HK\$5 cash discount upon purchase of any products over HK\$50 at any physical shop of Lei Yue Mun Siu Heung Yuen



- 憑此券可於有效期內在鯉魚門紹香園有實體分店使用（不適用於鯉魚門總店、寄賣店、超市攤位、百貨公司專櫃、臨時展檔、官方網站及其他第三方平台）
- 此券只可作一次，影印本無效，每張發票只能使用一張
- 紹香園保留最終決定權
- 客戶服務熱線: 2717 3421
- 網址: www.walnut.com.hk
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月31日
- This coupon entitles the holder to product at any physical shop of The Walnut Shops operated by Lei Yue Mun Siu Heung Yuen Ltd on or before the expiry date (excluding Lei Yue Mun Main Store, consignment shops, consignment stalls, supermarket stalls, department store counters, temporary exhibition stalls, official online stores and other third-party platforms)
- This coupon must be presented before payment. This coupon cannot be altered and is not refundable or redeemable for cash, member points, or other coupons of any value
- If this coupon has expired, is lost, altered or damaged, it will not be replaced and will be invalid
- This coupon can only be used once per invoice. Photocopies of this coupon is not accepted
- The Walnut Shop reserves the right to amend the terms and conditions of this coupon without notice and reserves the right of the final decision in case of any dispute
- The Chinese version of the terms and conditions of this coupon prevails if any discrepancy exists between the Chinese and English versions
- Customer service hotline: 2717 3421
- Website: www.walnut.com.hk
- Valid from 19 Oct 2025 to 31 Jan 2026

於Salad門市購物即可作\$50現金使用

To enjoy a \$50 cash coupon upon any purchase at Salad's retail stores

salad

- 不可與其他優惠同時使用
- 優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
- 如有任何爭議，Salad保留行使此優惠之最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月19日
- This cash coupon cannot be used in conjunction with other offers
- This cash coupon cannot be exchanged for cash, cash coupons or other goods and are non-refundable
- Salad reserves the right to make the final decision in case of dispute.
- Valid from 19 Oct 2025 to 19 Jan 2026

於香港SKECHERS專門店購物折實滿\$500即減\$100

To enjoy \$100 off upon net purchase of \$500 at Hong Kong SKECHERS concept stores



- 此券只適用於香港SKECHERS專門店
- 此券可與店鋪優惠同時使用
- 此券不適用於特價貨品、襪、配件及鞋履護理用品
- 每單交易只可使用此券1張
- SKECHERS保留最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月19日
- The cash coupon is applicable in SKECHERS concept stores in Hong Kong
- The cash coupon can be used in conjunction with shop promotion
- The cash coupon cannot be used in discounted items, socks, accessories and shoe care items
- Each transaction can use one cash coupon only
- SKECHERS reserves the final right of decision in case of any disputes
- Valid from 19 Oct 2025 to 19 Jan 2026

於Dan Ryan's堂食惠顧正價主餐牌滿HK\$600或以上（加一服務費前計）

送卡邦尼意粉一份（價值: HK\$158）

To enjoy a complimentary Spaghetti Carbonara (value: HK\$158) upon dine-in at Dan Ryan's spending over \$600 or above (before 10% service charge) on regular-priced à la carte menu

- 每種或每消費單只限使用此券一張，同樓惠顧不設分單或分樓
- 此券不可與其他折扣及優惠同時使用，亦不可作退款或兌換現金及不設找續
- 此券一經使用即告無效，螢幕截圖或影印本恕不接受
- 此券如有遺失、損毀、遭塗改或模糊不清，即告無效，亦不會獲補發
- 另加收一服務費，並以原價計算
- 此券內容如有任何更改恕不另行通知
- 如有任何爭議，Dan Ryan's保留此券之最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月18日（不適用於日子：2025年12月19日至2026年1月1日）
- This coupon can only be used once per table or per bill. Split of bill is not accepted
- This coupon cannot be used in conjunction with other discounts and offers. This coupon cannot be refunded or exchanged for cash. No change shall be provided
- This coupon shall become invalid after used. Screenshots or photocopies shall not be accepted
- A 10% service charge will be added, calculated based on the original price
- This coupon shall not be re-issued and/or shall become invalid if it is lost, damaged or altered
- The restaurant reserves the right to make changes to this coupon offer without prior notice
- Dan Ryan's reserves the right to a final decision in case of dispute
- Valid from 19 Oct 2025 to 18 Jan 2026 (blackout date: 19 Dec 2025 to 1 Jan 2026)

到耀友パン工房購買滿\$50可作\$5現金使用（只限自家產品）

To enjoy HK\$5 off upon purchase of any own-brand products over HK\$50 at Ryo-yo Bakery Studio

- 適用於指定耀友パン工房香港分店（元朗一田店、荃灣一田店、旺角一田店、將軍澳一田店除外）
- 不可與其他折扣、推廣或優惠同時使用
- 本券不可兌換現金，每次惠顧只限使用一張
- 請於付款前出示本券
- 本券將於使用後被收回，任何經塗改、損毀、螢幕截圖或影印本恕不接受
- 如有任何爭議，耀友パン工房保留最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月18日
- This coupon is applicable to be used at all branches of Ryo-yo Bakery Studio in Hong Kong (except the outlets in the Yata Shop)
- This coupon cannot be used in conjunction with any other discounts, special or promotional offers
- This coupon cannot be redeemed for cash. Only one coupon can be used per purchase
- Kindly present this coupon before proceeding with the transaction
- This coupon must be surrendered for use; damaged, defaced, screenshot or photocopied will not be accepted
- In the event of any disputes, Ryo-yo Bakery Studio reserves the right to the final decision
- Valid from 19 Oct 2025 to 18 Jan 2026

到美國冒險樂園購買代幣\$60（30個），可免費獲贈代幣\$20（10個）及兒童月刊乙本

To get 10 tokens (worth HK\$20) and a Jumpin Gym Monthly Magazine for free upon purchase of 30 tokens (HK\$60) at Jumpin Gym U.S.A.

- 適用於全線美國冒險樂園分店
- 代幣以每個代幣正價為HK\$2計
- 此優惠只接受現金支付
- 代幣不適用於部分遊戲，請以店內公佈為準
- 使用此優惠不附送冒險樂園月刊贈品
- 冒險樂園月刊送完即止
- 此券必須保持完整，不可損毀或更改，方為有效
- 此優惠不可與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，美國冒險樂園保留最終決定權
- 查詢熱線: 2640 7900
- 優惠券編號: JP25054+CR6007
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年3月31日
- The coupon is applicable to be used at all branches of Jumpin Gym U.S.A. in Hong Kong
- Tokens are valued at HK\$2 each
- Only cash is entitled for this offer
- Tokens are not valid to some games, please refer to the branch's announcement
- Free of Jumpin Gym Monthly Magazine is not included
- The Jumpin Gym Monthly Magazine is available while stock lasts
- The coupon must be in good condition, damaged coupon will not be accepted
- The coupon cannot be used in conjunction with other promotional offers
- In case of any dispute, Jumpin Gym U.S.A. Ltd reserves the right to all final decisions
- Enquiry Hotline: 2640 7900
- Coupon Code: JP25054+CR6007
- Valid from 19 Oct 2025 to 31 March 2026

到仁和堂分店以正價購買龜苓膏一碗（大碗或細碗裝）即可作\$5現金使用

To enjoy HK\$5 off upon purchase of turtle jelly (big bowl or small bowl) at Yan Wo Tong

- 適用於香港仁和堂全線分店
- 付款時出示此優惠券
- 此優惠碼只可使用一次，每次限用一張
- 此券不可兌換現金或與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議，仁和堂（國際）有限公司保留最終決定權
- 此券有效期由2025年10月19日至2026年1月19日
- The cash coupon is applicable to all branches of Yan Wo Tong in Hong Kong
- Present the cash coupon before payment
- The cash coupon can be used only once. Only one coupon can be used in each transaction
- The cash coupon cannot be exchanged for cash and used in conjunction with other promotions
- In case of any dispute, Yan Wo Tong (International) Limited reserves the right to all final decisions
- Valid from 19 Oct 2025 to 19 Jan 2026